
ACORDS DEL CONSELL ESCOLAR DEL 14 DE SETEMBRE DE 2022 

 S’aprova l’acta de la sessió anterior. 

 S’explica la possibilitat de formar part del Pla de l’Esport Català i els beneficis dels 

quals poden gaudir els alumnes. S’aprova adherir-nos al Pla i s’escull al David 

Gallego com a representant del Consell Escolar per formar part de la secció 

esportiva. 

 Es presenten les modificacions pressupostàries de l’exercici del 2021 i del 2022.  

 Es presenta la Memòria, document on es recullen totes les activitats i projectes 

desenvolupats durant el curs 2021 – 2022 i la seva valoració. 

 S’aproven les sortides del curs 2022 – 2023. 

 Des de l’escola s’agraeix a l’Ajuntament l’haver posat les pilones que eviten els 

cotxes aparcats sobre les voreres. 

 La Sra. Ana Mateo explica que l’Ajuntament ofereix a l’escola l’explicació del conte 

Dolces pomes de la Rosa Marsino i obsequia amb un exemplar a cada alumne. 

 El Sr. David Gallego demana si és possible tenir més ombres al pati del darrere 

(parc) i la Sra. Ana Mateo comenta que s’estudiarà des de l’Ajuntament. 

 


